

Gloucestershire Youth Orchestra

Gloucestershire Youth Wind Orchestra

Gloucestershire Youth String Orchestra

Montag, 3. August – 19:00 Uhr
Bachdenkmal, Leipzig

Montag, 3. August – 19:00 Uhr
Bachdenkmal, Leipzig

Gloucestershire Youth Wind Orchestra

James Bond Medley

Reinecke – Fate of the Gods

Gloucestershire Youth String Orchestra

Mozart – Eine Kleine Nachtmusik

Gloucestershire Youth Orchestra

Bach - Passion Chorale

Elgar - Nimrod from Enigma Variations

Tchaikovsky - Swan Lake Scene and Waltz

Kander – Chicago

Alle Künstler

John Powell - How to Train your Dragon

Copland – Hoe-Down from Rodeo

Unser Dank

Gloucestershire Music möchte sich herzlich bei folgenden Personen bedanken, die diese Tournee zu einem so besonderen Erlebnis gemacht haben:

Robert Herrmann für die Organisation dieses Konzerts. Specialised Travel für die Organisation dieser fantastischen Tournee.

Unseren Förderern von FoGYM (Friends of Gloucestershire Youth Music) für ihre großzügigen finanziellen Beiträge, die diese Konzerttournee ermöglicht haben. Den Mitarbeitern von Gloucestershire Music, die ihre Freizeit für die Durchführung dieser Veranstaltung geopfert haben. Den Schülerinnen und Schülern, die unseren Grafschaft auf internationaler Bühne so würdevoll vertreten und dabei stets Respekt und Dankbarkeit gezeigt haben. Den Eltern und Betreuern für ihre anhaltende Unterstützung.

Gloucestershire Youth Orchestra – Dirigent: Jonathan Trim

Das Gloucestershire Youth Orchestra (GYO) ist das Spitzenorchester von Gloucestershire Music und bietet seinen fortgeschrittenen jungen Musikern die Möglichkeit, einige der größten Orchesterwerke aller Zeiten zu spielen. Das GYO wurde 1951 gegründet und feiert 2026 sein 75-jähriges Bestehen mit einer Tournee durch Leipzig und einem Auftritt beim Stroud Arts Festival, das 2026 sein 80-jähriges Jubiläum begeht. Neben Auftritten in den wichtigsten Konzerthäusern von Gloucestershire hat das GYO auch überregionale Engagements gezeigt, darunter beim Fulltone Festival und beim National Festival of Music for Youth. Das Orchester bietet ein breites Repertoire von klassischer und romantischer Sinfonien bis hin zu moderner Filmmusik und hat häufig Werke seiner Mitglieder aufgeführt. Die Proben finden in einer fordernden, aber gleichzeitig fröhlichen Atmosphäre statt. Viele Mitglieder machen später Karriere als Musiker, und die musikalische Ausbildung in unseren GM-Ensembles ermöglicht ihnen lebenslange Freude am gemeinsamen Musizieren und schafft Erinnerungen und Freundschaften fürs Leben.

Gloucestershire Youth Wind Orchestra – Dirigent: Phil Storer

Das Gloucestershire Youth Wind Orchestra (GYWO) zählt zu den besten Jugendblasorchestern Englands. Hervorragende Auftritte beim Nationalen Festival von Music for Youth sowie Goldmedaillen beim stark umkämpften Finale des National Concert Band Festival in den Jahren 2014, 2016 und 2017 belegen die Fähigkeit des Orchesters, seit über einem Jahrzehnt höchstes Leistungsniveau zu halten. Das GYWO probt traditionelles Blasorchesterrepertoire sowie beliebte, mitreißende Stücke wie „Oregon“ von Jacob de Haan, „Uptown Funk“ von Mark Ronson feat. Bruno Mars, „Happy“ von Farrell Williams und Ausschnitte aus den Pixar-Animationsfilmen.

Gloucestershire Youth String Orchestra – Dirigent: Nick Steel

Das Gloucestershire Youth String Orchestra (GYSO) wurde 2018 als kreatives Ventil für die Streicher des Gloucestershire Youth Orchestra und des Gloucestershire Intermediate String Ensemble neu gegründet, um ein umfangreicheres Streicherrepertoire zu erarbeiten. Seit seiner Gründung hat das GYSO die Grenzen der Repertoireauswahl erweitert und sich neben klassischen Werken für Streichorchester auch auf zeitgenössische Musik in Zusammenarbeit mit Rap- und R&B-Künstlern spezialisiert. Zu den bemerkenswerten Aufführungen zählen Tschaikowskys Serenade für Streicher in der Birmingham Symphony Hall im Juli 2023, Vivaldis Sommer in Pilsen (Tschechische Republik) im Jahr 2024 und Wojciech Kilars Orawa bei den MFY Proms in der Royal Albert Hall im November 2025.

Ensembleleiter

Jonathan Trim

Jonathan wuchs in Stroud auf und studierte Musik in Birmingham. Er unterrichtet Violine und Bratsche und betreut Ensembles und Orchester in ganz Gloucestershire, darunter das Jugendorchester des Countys, das Stroud Symphony Orchestra und das Capriol Chamber Orchestra. Seit 2009 ist er als Coach und Dirigent beim National Children's Orchestra tätig. Mehrere Orchesterwerke von Jonathan wurden bereits international aufgeführt, darunter die keltische Fantasie für Streicherensemble „Heart of the Five Valleys“, eine musikalische Darstellung der Cotswold-Landschaft, und „Symphonia“, eine musikalische Auseinandersetzung mit der globalen Pandemie, die 2021 beim Stroud Arts Festival uraufgeführt wurde. Jonathan wurde 2015 für seinen Beitrag zur Arbeit von Rotary International mit dem Paul-Harris-Fellowship ausgezeichnet. Er ist mit Esther verheiratet; die beiden haben zwei Söhne, Michael und Joseph, geboren 1997.

Phil Storer

Phil ist ein hoch angesehener Trompeter und Musikpädagoge, der regelmäßig in Gloucestershire und darüber hinaus auftritt. Neben seiner freiberuflichen Tätigkeit unterrichtet er unter anderem für Cotswold Music Tutors, die Gloucester Academy of Music und Gloucestershire Music. Seine Blechbläser-Workshops führten ihn bis nach Litauen und Polen, und sein kostenloses Musikbuch wird in Großbritannien, Uganda und Südafrika verwendet. Phil konzertierte weltweit und arbeitete mit renommierten Ensembles wie dem Hallé-Orchester, James Shepherd Versatile Brass, dem Syd Lawrence Orchestra und der Cory Brass Band zusammen. Phils Leidenschaft gilt der Musik, und er ist stets bestrebt, seinen Unterricht und seine Workshops für alle Musiker zugänglich und unterhaltsam zu gestalten. Er unterstützt seine Schüler dabei, ihr volles Potenzial auszuschöpfen und in ihrem eigenen Tempo Fortschritte zu machen.

Nick Steel

Nick studierte Bratsche bei Edward Davies (Halle-Orchester) und Dorothea Vogel (Allegri Quartett) und absolvierte sein Musikstudium an der Bangor University. Während seines Studiums vertrat Nick sein Heimatland im Nationalen Jugendorchester von Wales und im Nationalen Jugendchor von Wales. Nach seinem

Studium nahm er eine Stelle als Dozent bei Gwent Music an und arbeitete parallel als freiberuflicher Bratschist und Sänger beim BBC National Chorus of Wales. Während seiner Zeit bei Gwent war er Leiter der Streicherabteilung und trug maßgeblich dazu bei, das Streicherspiel in der Region bekannter zu machen. Heute ist Nick als Senior Manager bei Gloucestershire Music tätig und verantwortet dort den Schulunterricht, die strategische Weiterentwicklung sowie die Leitung von Ensembles auf Bezirksebene. Neben der Musik ist Nick ein begeisterter Fan von Cardiff City und der walisischen Fußballnationalmannschaft und verbringt gerne Zeit mit seiner jungen Familie in den Cotswolds.

Die Studenten

Aleksia Atanasova	William Graye	Mary Parker
Matthew Avron	David Henesey	Riley Pearce
Nuala Barcoe	Eleanor Henson	Jack Peters
Abi Barnard	Phoebe Hewlett-Hitchings	Anya Pockett
Lowri Barratt	Finlay Hoare	Olivia Ratcliffe
Rob Barratt	Joe Hoare	Sophie Ratcliffe
Hannah Batch	Amy Jenkins	Frankie Rayner
Leona Beardsall	Freddie Jones	Laura Riley
Anabelle Bennett	Edward Jury	Damien Ryan
Charlotte Branham-Tempest	Orla Kay	Joshua Sharma
James Branham-Tempest	Felicity Kemp	Seth Sharma
Chloe Brisley	Dougie Kilby-Coulthard	Keziah Smit
Martha Brown	Oliver Kitto	Nathanael Soares
Millicent Bryar	Joshton Lam	Emma Stevens
Grace Burton	Kyoungmin Lee	Sam Steward
Ruth Capewell	Ruth LeMaistre	Sihong Sun
Morgan Chandler	Isaac Leung	Siliang Sun
Freddie Darbyshire	Luke Leung	Alexander Taylor
Alex Dickson	Alexander Li	Herbie Urquhart Dixon
Beau Dominey	Rhys Loffhagen	Jonathan Wang
Tobii Dominey	Natasha Ludlow	Nia Watts
Daisy Edmonds	Lucia Martin-Almagro Parker	Megan Weaving
Evie Edmonds	Olivia Martin-Almagro Parker	Ethan Williams
Anna Frey	Anyu McDonald	Luke Williams
Isla Fujioka	Katherine Monaghan	Tabitha Wiltshire
Jasmine Geeson	Leslie More	Toby Wolfe
Layla Geeson	Yona Morgenstern	Hotin Woo
Caeden Goff	Archie Nassif	Jinjing Yang
Jessica Gravestock-Whitaker	Robin Nishimura	Phoebe Zong
	Olivia North	

Die Mitarbeiter

Emma Brisley
Lee Butler
Robin Davies
Tessa Frye
Christine LeMaistre
Heather McFarlane
Nick Steel
Phil Storer
Jon Trim
Rachel Waters

Gloucestershire Youth Orchestra

Gloucestershire Youth Wind Orchestra

Gloucestershire Youth String Orchestra

Monday 3rd August – 19:00
Bach Monument, Leipzig

Monday 3rd August – 19:00
Bach Monument, Leipzig

Gloucestershire Youth Wind Orchestra

James Bond Medley

Reinecke – Fate of the Gods

Gloucestershire Youth String Orchestra

Mozart – Eine Kleine Nachtmusik

Gloucestershire Youth Orchestra

Bach - Passion Chorale

Elgar - Nimrod from Enigma Variations

Tchaikovsky - Swan Lake Scene and Waltz

Kander – Chicago

All performers

John Powell - How to Train your Dragon

Copland – Hoe-Down from Rodeo

Our Thanks

Gloucestershire Music would like to extend our heartfelt thanks to the following people for making this tour so special:

Specialised Travel for organising a fantastic tour. Robert Herrmann for organising this concert.

Our supporters at FoGYM (Friends of Gloucestershire Youth Music) for their generous financial contributions to make this concert tour happen.

The Gloucestershire Music staff who have given up their time to make this event happen. The students for representing our proud county on an international stage showing respect and thanks at every opportunity. The parents and carers for their continued support.

Gloucestershire Youth Orchestra – Conductor: Jonathan Trim

GYO is Gloucestershire Music's top tier orchestral ensemble and gives our higher level young players the experience of playing some of the greatest orchestral music ever composed. GYO was formed in 1951 and celebrates its 75th year in 2026 culminating in a tour of Leipzig and a performance in Stroud Arts Festival which is celebrating its 80th year in 2026. In addition to our performances in Gloucestershire's major venues GYO has also ventured further afield including performing in the Fulltone Festival and the National Festival of Music for Youth. The orchestra aims to provide a wide range of repertoire from Classical and Romantic symphonic music to modern film scores and has often performed works composed by its members. Rehearsals take place in a hard working but fun atmosphere and many members go on to enjoy successful musical careers and the grounding of our GM ensembles provides enjoyment of ensemble music making for the rest of their lives and creates memories and friendships to last a lifetime

Gloucestershire Youth Wind Orchestra – Conductor: Phil Storer

Gloucestershire Youth Wind Orchestra (GYWO) is recognised as one of England's top youth wind bands. Notable performances at Music for Youth's National Festival as well as Gold Awards at the highly contested National Concert Band Festival finals in 2014, 2016 and 2017 show the band's ability to maintain the highest standard of performance for over a decade. GYWO rehearses traditional wind band repertoire as well as popular upbeat numbers such as *Jacob de Haan: Oregan*, *Mark Ronson ft. Bruno Mars: Uptown Funk*, *Farrell Williams: Happy* and excerpts from the Pixar animated movie series.

Gloucestershire Youth String Orchestra – Conductor: Nick Steel

The Gloucestershire Youth String Orchestra (GYSO) relaunched in 2018 as a creative outlet for the string section of Gloucestershire Youth Orchestra and Gloucestershire Intermediate String Ensemble to tackle larger string repertoire. Since its creation, GYSO has pushed the boundaries of repertoire selection specialising in classic works for string orchestra alongside more contemporary music through partnership with rap and R&B artists. Notable performances have been *Tchaikovsky: Serenade for Strings* performed in Birmingham Symphony Hall in July 2023, *Vivaldi: Summer* performed in Plzen, Czech Republic in 2024, and *Wojciech Kilar's Orawa* at the MFY Proms, Royal Albert Hall in November 2025.

Ensemble Conductors

Jonathan Trim

Jonathan grew up in Stroud and studied Music at Birmingham. He teaches violin and viola and coaches ensembles and orchestras across Gloucestershire including the county youth orchestra, Stroud Symphony Orchestra and Capriol Chamber Orchestra.

He has been involved with National Children's Orchestra coaching and conducting since 2009.

Several of Jonathan's orchestral compositions have been performed widely including *Celtic Fantasia* for massed strings *Heart of the Five Valleys*, a musical depiction of the Cotswold landscape, and *Symphonia*, a musical response to the global pandemic and performed at the Stroud Arts Festival in 2021.

Jonathan was awarded a Paul Harris Fellowship in 2015 for his contribution to the work of Rotary International. He is married to Esther, and they have two sons Michael and Joseph born in 1997.

Phil Storer

Phil is a highly regarded trumpet player and music educator performing regularly in Gloucestershire and beyond. As well as his own freelance work his teaching skills have been engaged by Cotswold Music Tutors, Gloucester Academy of Music, and Gloucestershire Music. His brass workshops have taken him as far as Lithuania and Poland and as a published author his free music book is used in the UK, Uganda, and South Africa.

Phil has performed worldwide and has worked with top ensembles including The Halle Orchestra, James Shepherd Versatile Brass, Syd Lawrence Orchestra and The Cory Brass Band.

Phil is passionate about music and perpetually aims to make his lessons and workshops enjoyable and accessible for all musicians. He works hard to ensure his students harness their potential by progressing at their own pace throughout their musical journey

Nick Steel

Nick studied viola under Edward Davies (Halle Orchestra) and Dorothea Vogel (Allegri Quartet) and is a graduate of music from Bangor University. Whilst a student Nick represented his home country as part of the National Youth Orchestra of Wales & National Youth Choir of Wales. After his studies, he took up a teaching post with Gwent Music as well as following a career as a freelance viola player and singer with BBC National

Chorus of Wales. During his time with Gwent, he held the position of Head of Strings where he was responsible for raising the profile of string playing within the area. Now with Gloucestershire Music as a senior manager Nick oversees school-based tuition in Gloucestershire and leads on strategic development as well as conducting county ensembles.

Away from music Nick is an avid supporter of Cardiff City Football Club as well as the Wales National Football team and enjoys spending time with his young family in the Cotswolds.

Students

Aleksia Atanasova	William Graye	Mary Parker
Matthew Avron	David Henesey	Riley Pearce
Nuala Barcoe	Eleanor Henson	Jack Peters
Abi Barnard	Phoebe Hewlett-Hitchings	Anya Pockett
Lowri Barratt	Finlay Hoare	Olivia Ratcliffe
Rob Barratt	Joe Hoare	Sophie Ratcliffe
Hannah Batch	Amy Jenkins	Frankie Rayner
Leona Beardsall	Freddie Jones	Laura Riley
Anabelle Bennett	Edward Jury	Damien Ryan
Charlotte Branham-Tempest	Orla Kay	Joshua Sharma
James Branham-Tempest	Felicity Kemp	Seth Sharma
Chloe Brisley	Dougie Kilby-Coulthard	Keziah Smit
Martha Brown	Oliver Kitto	Nathanael Soares
Millicent Bryar	Joshton Lam	Emma Stevens
Grace Burton	Kyoungmin Lee	Sam Steward
Ruth Capewell	Ruth LeMaistre	Sihong Sun
Morgan Chandler	Isaac Leung	Siliang Sun
Freddie Darbyshire	Luke Leung	Alexander Taylor
Alex Dickson	Alexander Li	Herbie Urquhart Dixon
Beau Dominey	Rhys Loffhagen	Jonathan Wang
Tobii Dominey	Natasha Ludlow	Nia Watts
Daisy Edmonds	Lucia Martin-Almagro Parker	Megan Weaving
Evie Edmonds	Olivia Martin-Almagro Parker	Ethan Williams
Anna Frey	Anya McDonald	Luke Williams
Isla Fujioka	Katherine Monaghan	Tabitha Wiltshire
Jasmine Geeson	Leslie More	Toby Wolfe
Layla Geeson	Yona Morgenstern	Hotin Woo
Caeden Goff	Archie Nassif	Jinjing Yang
Jessica Gravestock-Whitaker	Robin Nishimura	Phoebe Zong
	Olivia North	

Staff

Emma Brisley
Lee Butler
Robin Davies
Tessa Frye
Christine LeMaistre
Heather McFarlane
Nick Steel
Phil Storer
Jon Trim
Rachel Waters